



Referat kretsstyremøte 27.04.2022 kl 1800 på Speidersenteret

Tilstede

Kretsleder: Herleik O. Johnsen

Nestleder: Morten Omberg

Styremedlem: Baard Brattekø – ikke møtt

Styremedlem: Christian H. Lundberg

Styremedlem: Karina Myrdal – ikke møt

Styremedlem: Martine Akse – ikke møt

Vara: Louise Løkeland

Vara: Hanne-Emilie Svaneberg Helle

UAB representant: Astrid Fykse Jackobsen – ikke møtt

RB representant: Åsmund Bergo Aarvik

Kretssekretær: Kine Nyhammer

Mål for kretsstyret

- **Helårsmål for 2022**
 - Gjennomføre gruppeundersøkelse to ganger i året (vår og høst semesteret)
 - Bistå i rekruttering av ledere til gruppene i kretsen

Vedtakssaker

09/22 Godkjenning av innkalling og saksliste

Godkjent

10/22 Godkjenning av referat fra sist møte

Godkjent



Orienteringssaker

- **Oppdatering fra UAB, RB og ansatt**
 - RB: Siden sist har de prøvd å arrangere et buldre/ klatre arrangement. Det var dessverre ingen påmelde til arrangementet utenom styret. RB skal fremover arbeide med å undersøke flere måtte å spre informasjonen om deres aktivitet på. Det ble foreslått SMS via Hypersys og eventuelt Instagram på møte.
 - UAB: Vandrefilmnatt før påske måtte dessverre avlyses på grunn av ledermangel, og det ble helle prioritert peffkurs 2 som skulle arrangeres to helger etter på.
 - Ansatt: Siden sist er det blitt søkt støtte både til aktivitet og drift via Fana sparebank, Bergen kommune, Vestland Fylkeskommune og K-stud. Kine har også fått en oppdatering på arrangementmodulen i Hypersys, der håper de å få opp faktureringsfunksjonen så snart som mulig. I tillegg har hun hatt et møte med forbundskontoret angående krysspublisering på nettsiden, som vil gjøre det enklere å videre publisere arrangementer som forbundet setter opp på sine nettsider.
- **Oppdatering fellestransport og godstransport landsleir**
 - Etter sist møte har Kine vært i kontakt med det mest aktuelle buss-selskapet i forhold til fellestransport landsleir. Vi fikk der tilsendt en mer konkret pris, og de ente med å presentere det beste tilbudet. Kine har derfor booket Bergen Turbuss AS som leverandør av transport til landsleir med tre busser. Det er også sendt ut påmelding til alle gruppene, og det er totalt 132 stk som skal reise med fellestransport til leir. Det er fremdeles noen ledige plasser på bussene. I tillegg er det bestilt konteiner til frakt av utstyr til leir. Det er Bring som er leverandør, og påmelding er send ut til alle gruppene. Påmeldingsfrist er 15. mai.
- **Oppdatering kretslager**
 - Vi har fått nytt kretslager i Kanalveien 54 i andre etasje. Morten har laget plantegning sammen med NSF og begynt å flytte utstyr fra det gamle til det nye lageret. Morten har pakket alt utstyret i grønne IFCO kasser, plassert i melketraller. Kretsstyret foreslår å sette ned en komitee som kan arbeide med å



kartlegge hva utstyr vi har, i hvilke befatning det er, og hva som trenger vedlikehold når, o.l. Kretsstyret skal samles å flytte resterende utstyr i uke 18.

- **Oppdatering Peffkurs 2 – ledermangel**
 - UAB gjennomførte peffkurs 2 sist helg. 15 deltagere og 6 ledere. De var godt forberedt, mye av materielle var oppdatert og gjort bedre slik at det skal være enklere ved fremtidige kurs. «*Det beste kurset vi har hatt så lang med tanke på organisering*». Påmeldingen ble steng etter at det var påmeldt 15 deltagere, pga. mangel på ledere. De har begynt å planlegge peffkurs 3 i august.
- **Oppdatering Felles kursdag (Herleik og Christian)**
 - De har ikke startet på arbeidet, men skal finne en dato, og høre med forbundet om å bestille relevante kurs.
- **Oppdatering Bymanøver**
 - Bymanøver komiteen har kommet i gang med arbeidet. Det er satt opp postløype og fordelt ansvar for postene. Kine deltar på et møte og kommer med tips og triks i forhold til Bymanøver. Hun lager i tillegg merke for komiteen.
- **Oppdatering DU-møte**
 - Herleik og Kine deltok på st. Georgsgildene sitt distriktsutvalgsmøte (DU) 04. april. Her fikk vi snakket med Gildene om samarbeid og kommende arrangementer. Gildene ønsker et tetter samarbeid på gruppeplan i tillegg til på kretsplan. Kretsstyret foreslår at det sendes ut informasjon til alle gruppene om hvem Gildene er og motsatt. Slik at Gilder og speidere kan møtes og inviteres til hverandres arrangementer.

Drøftingssaker

- **KULTur familieløype på Bymanøver**
 - Kine høre med Gildene, om en Kano oppgave for familier på lille lungegårdsvannet er noe de kan være med å arrangere. I stedet for KULTur løype, blir det en KULTur aktivitet i Bergen sentrum under Bymanøver.
- **17. mai**
 - Rolland stiller med 2 stk som kan bære flagg på 17. mai i Flaggtøget.



Annet

- **Registrering av styret i altinn**
 - Herleik ringer rundt til alle ny i styret slik at vi får registrert det nye styret i altinn.
- **Kretssekretær stillingen**
 - Herleik ser over stillingsannonser og skriver en tekst angående at Kine slutter som kretssekretær. Dette sendes til Kine slik at det kommer med i kretsposten for mai. Frist uke 18, seinest uke 19.